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Styrelsemöte SMC Örebro län den 19/6 2023 Nr 5 verksamhetsåret 2023. 
 
 
Tid: kl. 18.00 
Plats: Idrottens hus Karlsgatan 28 Örebro 

 

§1 Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 2 Närvarande: Erik Mårtensson, Joacim Sandqvist, Anders Liljestrand, Pia Westlund, 

Stefan Heidgren, Claes Carlsson och Ted Ekblom. 
Förhinder: Anders Johansson, Hampus Brunstedt och Nils Forsman.   

§ 3 Till justerare av dagens protokoll valdes Stefan Heidgren och sista justeringsdag den 

21/6 -23. 

§ 4 Dagordningen godkändes med tillägg. 

§ 5 Föregående mötesprotokoll har gåtts igenom och lades till handlingarna. Numrering 

rättad.  

§ 6  Rapporter/orientering om vad som hänt sedan sist från aktivitetsansvariga:  
 

 a) Regionbidraget för 2024 (Erik): Erik har skickat in bidraget. Det har inkommit 
en påminnelse då det första mailet inte kommit fram. Samma summa som 
förra året är eskat. 

 b) Orientering från ordismötet i Åre (Erik): Orientering från ordismötet i Åre. 
Nyhetsmail från Riksordidis har mailats ut nyligen. Troligen kommer detta 
system  med mailinfo att fortlöpa.  

 c) Poker run 27/5 (Anders):  
 193 startkort såldes. Anders tycker själv att det var en riktigt lyckad 

tillställning. Han har inte hört något negativt från deltagarna utan bara positivt. 
Hittills har det bara kommit in reseräkning från en av klubbarna, har hört att en 
del inte bryr sig om att lämna in reseräkning. 
Fortfarande strul med utbetalning till en av klubbarna, Anders kollar om de har 
annat kontonummer. Flera event krockade samma dag så trots detta blev det 
ett gott deltagarantal. Joacim instämmer. 

 d) Föreningarnas dag i Stadsparken 6/6 (Ted): Tillfälle att synas, flera kom och 
pratade. Kanske en hoj vid bordet nästa gång som kan dra lite extra folk? 

 e) Sportbike90revival Nora 10/6 (Ted): Värvade några nya SMC medlemmar. 
Krock med ett event på Ervalla station där Hasse Dansk samtidigt hade en 
SMC fika och Jesper Christensen var där. 

   
 
 

§ 7           MCT Rapporter:  
 a) Mc på väg tjejkurs 29/4 (Pia): 6 deltagare som bokat sig men 3 sena avhopp. 

3 deltagare som var nöjda med kursen och upplägget. Vi lade upp kursen 
med det upplägg som står i kursupplägget. Deltagaren tyckte det var bra med 



 

2 (3) 

bara tjejer och att vi pratade om lite olika saker, inte bara riskbedömning i 
trafik. 

 b) Knixkurser 28/5 och 11/6 (Stefan): 28/5 i stort sett full kurs i strålande väder. 
Dock fanns inte nyckeln på plats utan vi fick vara lite innovativa för att komma 
in på området. Vi körde ett första pass med broms till stopp första gången och 
det var positivt tyckte deltagarna. 11/6 i stort sett full kurs i strålande väder. 
Broms till stopp i ett första pass. Kursen den 18/6 i regn och delar av banan 
var mycket hal. Tyvärr endast 8 deltagare. Diskussion om vi ska lägga till 
köfunktion och förbetalt i systemet. Styrelsen beslutar att lägga till 
köfunktion och förbetalda kurser. 

 c) HLR (Hampus): Åke kommer att ha kurs med oss den 21/4 -24. Presentkort 
har tilldelats honom och kommer att delas ut nästa år också. Lokal fixar Åke.  
FB-gruppen läggs in info om ”save the date”! Styrelsen beslutar att kursen 
är avsedd att hållas internt, primärt för instruktörer, aspiranter och resurser. Vi 
blir tillräckligt många. 

 d) Bromskurs Grums 5-6/8 (Claes): ingen ny info just nu. Claes tar kontakt med 
SMC Värmland för att få ett datum och mer info. 

 e) Sluta bromsa våga växla (Pia): Fråga om vi kan boka Södermanland till 
senhösten kurs del 2? Styrelsen beslutar att boka in kursen. Pia tar kontakt 
med Södermanland för att boka datum. 

 f)  Inköp till Täby (Pia): Brandsläckare, absol, första hjälpen, sopkvastar en 
pappershållare med torkpapper, toapapper, en liten soppåsehållare med 
soppåsar, en mopp, hink samt såpa behöver köpas in till knixarna. Några 
hyllor till fikagrejor finns behov av. Fikabord samt sittplatser om man vill sitta 
ute. Styrelsen beslutar att ge ok att MCT gruppen gör dessa inköp. 

 g) Maria W från kansliet: info har framgått till styrelsen. 
 h)  Fredrik Mårtensson och Nattaphon Butsee är intresserade av att vara 

resurser på knixarna. Fredrik dessutom intresserad av att bli instruktör. 
 

 
§ 8 Nya (inkomna) ärenden:  
 a) Medlemspriser vid event (Anders J): Det är dyrt för vanlig medlem att åka på 

SMC:s event. Detta har uppkommit till Riksstyrelsen men det togs inga beslut 
utan de ska ta diskussion på novembermötet. 

 b) Beslut om profilkläder (Erik): Vi ska ta beställningen stegvis. Transfern är inte 
beställd, en fast kostnad på en transfer för varje plagg behöver vi ha klar. 
Brodyr finns det ett pris på. Vi måste veta om det är ett ok system för 
företaget att köpa plagg för plagg och fria att köpa vad vi vill. Styrelsen 
beslutar att Ted återkommer med ett pris på transfer till nästa möte. 

c) Beslut om rese/matersättning som aspirant/resurs-Ö-o/utomdistrikt: Styrelsen 
beslutar att Knix instruktörer/aspiranter/resurser från Örebro ska få betalt 
resa, mat och ev boende om Örebrodistriktet anordnar kursen. Om det gäller 
BKK på Gelleråsen eller annan kurs avgör det distriktet eller Riks som 
arrangerad kursen om det utgår reseräkning, mat, boende eller annat som då 
betalas av det distriktet/Riks. 

d) Info från Riks: mail den 15/6 från Erik: mail har gått ut till alla 
styrelsemedlemmar. 

e)  SMC Uppsala RoR kurs 8-9/7: info från SMC Uppsala om kurstillfälle. 
 
 

  
§ 9       Kommande aktiviteter:  

a)  Knixkurser: 20/8 och den 17/9- 23. 
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§10 Årshjul: inget just nu. 
 

§11 Ekonomi (Anders):   

a)      Dagsläget: under kontroll. 

b)      Fakturor /utlägg/reseräkning. Diskussion om reseräkningsstruktur.  

                 

 

§12 Webbsidan:  

a) Stoppdatum MC-folket: Nästa stoppdatum 31/7 och utgivning vecka 35.  

 

§13 Övriga frågor:   

a) Hantering reseräkningar: skicka till kassörmailen endast. 

b) Underskrifter: Kassören har fått sina underskrifter från ordföranden. 

c) Trafikskolor (Ted):  Inget besök. Träffat på Josefsson /Bil o hoj men inget möte 

inbokat. 

 

§14 Nästa möte:  tisdag 22/8, tisdag 3/10, måndag 30/10, måndag 27/11.  

 

 

§15     Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

                                                                                                       

 

________________________             _________________ 

       Erik Mårtensson              Pia Westlund 

       Ordförande                                                                                       Sekreterare 
                                        ____________________ 

     Stefan Heidgren 

     Justerare 

      

 

 

 


